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Eg er via ordførar gjort kjent med at Austrheim kommune har stilt seg positive til å ta imot flyktningar frå 
Ukraina. Dette synes eg er riktig og bra. Eg har på vegne av Austrheim Krf nokre spørsmål som eg ynskjer 
vi kan før svar på/drøfte på førstkomande formannskapsmøte.
 

1. Kor mange ser ein for seg at ein kan ta i mot?
2. Er det sjekka ut kor mange bueiningar ein kan ta i bruk? Kommunale og private?
3. Har ein, som mange andre kommunar alt har gjort, hatt kommunikasjon med frivillige lag og 

organisasjonar om kva dei kan bidra med?
4. Veit ein noko om ressursar i kommunale tenester og korleis ein kan rigge desse for å gje evt nye 

innbyggjara reit godt tilbod
5. Har ein vurdert å gå ut til private og sørje om nokon kan huse flyktningar

 
Austrheim Krf er opptekne av at også vår kommune er positive til å ta imot folk som må rømme frå 
krigen i Ukraina, og om nokon kjem til oss er det viktig at vi er rigga for å gjera dette best mogleg for dei.
 
Ynskjer dykk ei god helg
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